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Verslag vergadering Inwonersplatform Scherpenzeel 

31-08-2023 

 

1. Opening 

Dhr. Op ’t Hof (voorzitter) opent de vergadering en heet iedereen van harte 

welkom. Ook de twee nieuwe aanwezigen die mogelijk interesse hebben om tot 

het Inwonersplatform toe te treden.   

 

2. Vaststelling van de agenda 

De agenda wordt conform het voorstel goedgekeurd en vastgesteld.  

                                                                              

3. Inspreekronde 

Er heeft zich niemand voor de inspreekronde gemeld. 

 

4. Vaststelling van de presentielijst 

- Met kennisgeving afwezig: Anne van Tilborg (verhuisd), Magda Vogel, Wim van 

der Veer, Jaco Geurts, Janny van Bentum.  

- Afwezig zonder kennisgeving: Els Dekker. 

- Aanwezig namens gemeente: Jeroen Veenstra, Femke van Lith (politie), Bert 

Rigterink (Boa) en Mieke Gardenier 

- Aanwezig namens Woonstede:  Cedric van Walbeek. 

- De nieuwe Boa Bert Rigterink stelt zich voor. 

- Aline heeft een mogelijke opvolger meegenomen, Kirsten van de Glind. Ook 

Gerrie Methorst heeft belangstelling voor het Inwonersplatform. Beiden worden 

nogmaals hartelijk welkom geheten. Zij wilden eerst een zitting meemaken 

alvorens een beslissing te nemen.   

 

5. Afscheid van Aline van de Weert 

De voorzitter bedankt Aline hartelijk voor haar inzet gedurende de tijd dat ze lid 

was van het Inwonersplatform, resp. Wijkplatform. Hij typeert haar inbreng als 

‘kort en krachtig’. Kort van duur, maar krachtig qua inbreng. Ook refereert hij aan 

het fijne gesprek dat er geweest is tussen beiden. Als blijk van waardering 

overhandigt hij haar de inmiddels bekende cadeaubon.   

Aline zegt de vergaderingen van het Inwonersplatform, resp. Wijkplatform als 

heel plezierig te hebben ervaren. Ze zou graag betrokken willen blijven bij de 

verschillende wijkschouwen. Dit wordt haar bij monde van de voorzitter nogmaals 

toegezegd. Actie1: voorzitter, allen. 

 

 

6. Vaststelling verslag vergadering Inwonersplatform Scherpenzeel van 01-06-

23 

- Naar aanleiding van punt 8c merkt Cedric op dat de zinsnede “Cedric antwoordt 
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dat Woonstede dit oppakt.” niet correct is. De huurder is verantwoordelijk voor 

het onderhoud van de tuin. Alleen worden de middelen vaak gemist en/of is men 

fysiek niet in staat om dit te doen. Cedric zou graag zien dat er vanuit de 

gemeente (meer) ondersteuning zou zijn. Actie 2: gemeente. 

De oude zinsnede komt te vervallen en vervangen door “Cedric antwoordt dat de 

huurder verantwoordelijk is.” 

-  De actielijst wordt doorgenomen: 

- Actie 1. In Coronatijd mochten de terrassen uitbreiden, dus ook Flowers only 

met een buitenverkoop. De Handhaving zal hieraan aandacht geven. Er zal 

met de desbetreffende ondernemers, indien nodig, gecommuniceerd worden.  

- Actie 2. De Handhaving besteedt hieraan aandacht.  

- Actie 3. De Handhaving besteedt hieraan aandacht. 

- Actie 4. De Handhaving besteedt hieraan aandacht. 

- Actie 5. Is uitgevoerd. 

- Actie 6. Lampen zijn verwisseld. 

- Actie 7. Is uitgevoerd. 

- Actie 8. Heeft aller aandacht.  

- Actie 9. Is uitgevoerd. 

- Actie 10. Is uitgevoerd.  

- Actie 11. Bij afwezigheid van Marco van Gastel komt dit punt volgende keer 

weer aan de orde. Actie: 3 gemeente. 

- Actie 12. Is uitgevoerd.  

- Actie 13. Is uitgevoerd.  

 

7. Bespreekpunten respectievelijk verslag:  

a. Politie:                                                                                                           

Het is een goede en rustige vakantieperiode geweest in Scherpenzeel. De 

vraag wordt gesteld of het hebben van 5 á 6 hennepplanten per woning 

toegestaan is. Dit wordt gedoogd. Dat betekent dat er geen strafvervolging 

zal plaatsvinden. Je bent de planten wel kwijt. Ze zullen in beslag 

genomen worden. Cedric voegt hieraan toe dat Woonstede dit de 

huurders zonder meer verbiedt. 

b. Boa 

Er heeft zich  een ‘kleine’ inbraak voorgedaan bij een plaatselijke juwelier. 

Een van de Boa’s gaat mee met de heggenschouw/stoepentocht. 

c. Woonstede 

Op elke tweede donderdag van de maand van 14.00 tot 16.00 uur is er 

een spreekuur in de Breehoek, waar meer privacy gewaarborgd is. De 

samenwerking met politie, Boa, en gemeente wordt als goed ervaren. De 

wijkbeheerder houdt ook elke tweede donderdag van de maand met 

Woonstede in de Breehoek spreekuur met inachtneming van de privacy.  

 

8. Lijst met adressen en telefoonnummers van de leden 
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De voorzitter laat een lijst rondgaan voor naam, adres en telefoon van de 

leden. Een volgende keer zal deze lijst ter complettering aan de nu afwezigen 

leden worden voorgelegd. Actie 4: Op ’t Hof. 

 

9. Ontwikkelingen aangaande toekomst Inwonersplatform 

Geen opmerkingen. 

 

10.  Regeling heggenschouw op D.v. 16 september 2023 

Op D.v. 16 september om 9.30 uur hopen we een heggenschouw/stoepentocht te 

houden. Volgende zaken worden afgesproken. 

- Bij de eerste schouw wordt er ter plekke niets anders gedaan dan een briefje 

door de brievenbus. 

- Mieke zorgt voor een ‘laagdrempelig’ briefje. Ook zorgt zij voor een 

aankondiging in de pers. Tevens zal zij voor gele hesjes zorgen. Actie 5: 

Mieke.  

- Wordt er niets gedaan met het briefje, zal de Boa hierop actie ondernemen. 

Actie 6: Boa.  

- Jeroen neemt zijn zoon mee die rolstoelafhankelijk is in verband met de soms 

slechte kwaliteit van de trottoirs. Marga loopt achter haar rollator mee. Actie 

7: Jeroen, Marga. 

- Jeroen zal een route uitstippelen en een startpunt aangeven. Actie 8: 

Jeroen.  

- Personen die meegaan: Anita, Aart, Els, Marga, Peter, Janny, Henk en 

Jeroen.  

 

11.  Andere bespreekpunten 

- Aart den Braber zegt dat hem ter ore is gekomen dat er een lijst met namen 

bij een kerkelijke gemeente circuleert die door de gemeente Scherpenzeel 

zou zijn aangeleverd met als doel vakantiebonnen aan deze mensen uit te 

delen. Mieke geeft aan hiervan niet op de hoogte te zijn, maar gaat hiernaar 

informeren. Actie 9. Mieke. 

- Er is via Anita een vraag binnengekomen van de heer Van den Broek:  
Vraagje, ik hoorde van mijn dochter dat er op de dag niet meer op het plein van de 

Korenmaat gespeeld mag worden . Ik heb contact gehad met de Boa die dit verhaal bevestigd, 

mijn vraag is hoe kan de gemeente zo handelen en 1 ouder echtpaar hun zin geven en de 

kinderen in de kou laten staan ?  

Mvg Richard van den Broek 

 

Deze vraag wordt voorgelegd aan de Boa. Deze geeft aan met deze zaak 

druk te zijn geweest. Het is geen openbaar speelterrein zoals het 

bestemmingsplan ook aangeeft. Dus is het verboden om na de toegestane 

tijd van het plein gebruik te maken. De Boa is er verscheidene keren geweest 

om de situatie te beoordelen en kwam tot de conclusie dat er sprake is van 

overlast voor omwonenden. Er wordt druk aan deze zaak gewerkt. Geduld 

moet geoefend worden. De heer Van den Broek krijgt antwoord van Anita. 

Actie 10. Anita. 

 



4 
 

12. Rondvraag: 

- Jeroen meldt dat Reppido vervangen is door de app ‘Binnen Beter’. Hier 

kunnen meldingen mee doorgegeven worden. Voor ‘Buiten Beter’ moet de site 

van de gemeente gebruikt worden.  

- Marga vraagt of er wat te doen is aan de wateroverlast bij hevige regenval op 

het kruispunt het Polletje. Reactie gemeente: Het riool van het Oosteinde is dan 

overbelast en kan het niet aan. Hieraan is op dit moment weinig te doen.  

- Henk vraagt naar de overlast voor het verkeer op het nieuwe wegdek van de 

Nieuwstraat. De drempel aan het eind is veel te hoog.  

Aanvullend bericht hij dat de bewoners van nr. 14 en 16 melden dat de 

woonerfborden en paaltjes niet zijn teruggeplaatst. Tevens verzoeken zij om een 

verbod voor groot vrachtverkeer. Actie 11: gemeente. 

- Zowel mevr. Van de Glind als mevr. Methorst geven op de vraag van de 

voorzitter te kennen dat zij bereid zijn lid te worden van het Inwonersplatform. De 

voorzitter zegt daarmee verblijd te zijn en heet ze nu als nieuwe leden hartelijk 

welkom. 

13. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor zijn of haar inbreng.  

 

Nota bene: datum volgende vergadering D.v.: 30-11-2023  

 

 

 

  

 

 

 


